
NUMMER 2 - 2019 • ÅRGANG 26

Tverrkirkelig 
misjonsstiftelse med
virke hovedsakelig i
Norge, Ungarn og
Ukraina I N F O R M A S J O N S B L A D

Guds kjærlighet,
nåde og kraft forvandler!

Mennesker og omstendigheter blir helt 
forvandlet der Jesus Kristus får gjennomslag!

Mennesker som lever
under slike forhold
trenger virkelig hjelp!

Ytre materiell støtte alene
bare forskyver problemene.
Selve roten til problemene,
ligger i menneskehjertene.
Den eneste som virkelig kan
forvandle menneskehjerter så
det får betydning for tid og
evighet er Jesus Kristus!



Natasha var som vanlig en dyktig tolk under hele kampanjen

Det var en spesiell opplevelse for meg å være hovedtaler under høsttakkefesten i menigheten i Illintsi. Mange var oppkledd i fine
ukrainske nasjonaldrakter.

Jesus helbreder i dag!
Det meldes stadig om helbredelser
når vi ber for syke under våre kam-
panjer. 

Dette er jo over hodet ikke noe vi har
evner og kraft til, men vi får lov til å
peke på Jesus og be. Jesus er i går - i
dag og til evig tid den samme, og
hans kraft, oppstandelseskraften, er
virksom i dag. Alt kom jo på plass da
han utbasunerte på korset: Det er
fullbrakt! Jes 53:5: Men han ble såret
for våre overtredelser, knust for våre
misgjerninger. Straffen lå på ham, for
at vi skulle ha fred, og ved hans sår
har vi fått legedom.
Noen ganger, når vi ber for syke, blir
 helbredelse stadfestet der og da.
Andre ganger får vi melding om Guds
under i etterkant. Det skjedde med
en diakon som opplevde mirakuløs

helbredelse under vår kampanje for-
rige år. Han har gitt oss følgende vit-
nesbyrd:
Jeg heter Nikolai, og har tjeneste i
menigheten som diakon. Jeg har hatt
vondt i ryggen i mer enn 15 år. Jeg
kunne Ikke sove om natten og jeg
klarte ikke å jobbe. For ett år siden
fikk jeg en veldig fin jobb i Kiev, men
det gikk ikke fordi jeg var veldig
 dårlig. Jeg gikk på møte en onsdag
hvor vi hadde besøk av Jan  Hoholm.
Da Jan inviterte til forbønn for syke
gikk jeg fram. Da han la sine hender
på ryggen min følte jeg en varme og
jeg ble helbredet. Og neste dag kunne
jeg reise på jobb. Pris skje Gud!!! Jeg
er så takknemlig, kjære Jan, for den
 tjenesten du, og alle som står
 sammen med deg, har.

Fint å være tilbake i
Ukraina i september
Vi har reist rundt i evangelisk tjeneste i veldig mange år, og det er
blitt knyttet nært forhold med lokale samarbeidspartnere.

Av Jan Hoholm

Slik er det også i Ukraina, og det var fantastisk fint å møte
igjen våre kjære gode venner. Og så er det særdeles glede-
lig å møte igjen mennesker som er blitt frelst og hjulpet i
tidligere kampanjer. Det ble noen hektiske dager på denne
turneen, men hva gjør vel det, når vi kan oppleve sterke
møter hvor mennesker søkte Gud til frelse, fornyelse og
andre behov. Det er veldig mange som sliter med sykdom i
Ukraina. Og alltid er det lange køer med mennesker som
søker forbønn for sine plager. Også denne gangen ble det
meldt om momentant helbredelse. 

Det ble også tid til flere viktige og nyttige samtaler med
 lederne i menigheten i byen Illintsi. Gjennom  vanskelig -
heter og prøvelser, har pastorparet Yevgniy og Svetlana
Kashyrets og de andre lederne virkelig stått på for Guds
rike i mange år. Det var så fint å igjen kunne stå sammen
med dem, og inspirere og oppmuntre dem. 
Det er veldig viktig med et sterkt team som står med i
bønn og på andre måter, når vi har kampanjer. Foruten
min kone, var også Johnny Høiberg og Oddbjørg Orstad
med og bidro med sine evner og gaver.   



Frelsens evangelium gjelder alle mennesker. Dette
gjelder selvsagt også i Ungarn. Likevel er det blitt slik
at sigøynerne er blitt fremste målgruppe i dette
 landet. Sigøynerne er ikke så «maskerte» som mange
andre folk. Når de møter Gud slippes følelsene løs.
Da blir det både tårer og jubel, og når sigøyner  -
musikken spiller opp,  kommer både armer og bein i
bevegelse. Guds kraft er  virkelig virksom i Ungarn.
Over alt hvor vi hadde møter møtte mennesker Gud
til frelse, fornyelse og legedom. Byen  Szolnok var
 sentrum for vårt evangeliske framstøt i oktober. Våre

lokale samarbeidspartnere, med
Benjamin Tenkely og István Szabó i
spissen, hadde forberedt møte-
kampanjen på en veldig god måte.
István, som bor i området, har en
veldig god inngang både blant myndighetene og lok al  be-
folkningen. Han er leder for et kommunalt hjelpeprosjekt
for fattige, og har frie hender når det gjelder evangelise-
ring og  menighetsbygging. Det å ha slike brennende, lojale
og dyktige partnere i lokalområdene der vi er engasjert,
betyr enormt mye. Møteturneen begynte i to nærliggende
områder til Szolnok hvor det skal startes nye menigheter.
Vi hadde også et fantastisk møte i et stort hotell i Szolnok,
hvor flere menigheter deltok. Den ufrelste hotellsjefen
hadde sagt nei til et lukrativt selskap, slik at vi kunne holde
denne samlingen i hotellet nesten gratis. Turneen ble
 avsluttet med to sterke møter i Debrecenområdet. Foruten
min kjære kone, var også Oddbjørg Orstad og Inger
 Johanne Melsnes Åndal med. Det er så fint å virke
 sammen med mennesker som er så sterke i bønne- og
 forbønnstjeneste. Inger Johanne deltok med forkynnelse
og fin sang, og duettsang sammen med Oddbjørg.

Aksjon for Håp står sentralt i et undervisningsprosjekt for sig-
øynere som vi driver sammen med andre. Denne gangen var
det min tur til å undervise. Det var fantastisk åpent og godt å
undervise. Og det var så fint å ha med seg Inger Johanne
Melsnes Åndal, som hadde en del av undervisningen. Hun
nådde virkelig hjertene med sin sterke utleggelse av Guds
prinsipper for personlighets -forvandling, noe som hun selv er
et levende eksempel på. Dette underviningsprosjektet er vel-
dig viktig og vellykket. Mange av dem som har fulgt undervis-
ningen har hatt en veldig fin utvikling. De bærer rike frukter
for Guds rike og er gode eksempler for andre. 

En sterk opplevelse til ettertanke
Denne damen hadde fått
konstatert flere ondartede
svulster i hodet. Hun var
satt opp til operasjon
samme dagen som vi skulle
ha møte i området. Men
hun hadde sørget for
 utsettelse av operasjonen
for å kunne komme på
møte. Noe å tenke på for
mange norske kristne som
sliter med å komme seg på
møtesamlingene. 

Møter med tårer og jubel 
i Ungarn i oktober Av Jan Hoholm

Det var så fint å ha med seg Inger Johanne Melsnes Åndal. Hun nådde virkelig
 hjertene med sin fine sang og sitt sterke vitnesbyrd. Hun har opplevd mye vondt og
hatt store problemer i sitt liv. Men hun er jo et levende eksempel på den totale
 forvandling som skjer når Herren får slippe til med sin forvandlende kraft.

Det er lett å forkynne når man står ovenfor åpne
forsamlinger og har en slik dyktig tolk som
 Benjamin Tenkely

Noen av dem som følger undervisningsopplegget samt min kone, Oddbjørg og
Inger Johanne foran til venstre.

Misjonsskolen 
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Alle som vi har fått 
personnummer fra, vil få 
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blir gitt i god tid før årsskiftet.

Arbeidet omfatter:

• Misjonsvirksomhet i 
Øst-Europa.

• Evangeliseringskampanjer.
• Menighetsplanting.
• Pionerarbeide blant 

sigøynerne i Ungarn.
• Underhold av lokale 

medarbeidere i øst.     
• Hjelpeprosjekter.
• Korrespondanseskole i 

Ukraina. 
• Misjonsskole for sigøynere.
• Støtte til forfulgte 

konvertitter.
• Misjonsstøtte til India.
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I skrivende stund er
 situasjonen den
samme for konvertitt-
familien Hekmatara. 

De prøver alt de kan,
sammen med oss, å
finne en løsning. Vi ser
på alle tenkelige mulig-
heter, men per i dag er ingen løsning i emning bortsett fra at det fremdeles kan være
en mulighet for at de kan komme til USA. De er i systemet i USAs ambassade, men
ingen ting skjer. De venter og venter - det er mange prøvelser - det røyner virkelig på,
men de må bare holde ut. Jeg fikk en veldig sterk opplevelse en natt jeg var i Tyrkia.
Det virker kanskje underlig at jeg skriver om dette, men opplevelsen var så
 trostyrkende at jeg tar det med. Slik jeg opplevde det, måtte det være en engel som
kom til meg i en drøm. Han demonstrerte sin kraft og sa at han hadde vært med meg
hele livet. Og han gjentok flere ganger: DU MÅ STOLE PÅ GUD! Derfor tror jeg at det
 plutselig vil oppstå en løsning for familien. I mellomtiden opplever jeg at de lutres og
formes til Herrens tjeneste når tiden er inne. 
Miraklenes tid er ikke forbi! - Jeg ser det som et stort mirakel at vi fra Norge har klart
å hjelpe dem med alt de trenger, og samtidig har greid å holde barna på privatskole.
Det er jo fordi Herren har minnet alle støttepartnere om å bistå. Nå må vi bare holde
ut en stund til -  løsningen vil komme!  La oss fortsette å stole på Gud!

Gud tenker legeme!
Midt i vår tids mørke og frafall opplever vi en vekkelsens ild som sprer seg mer og
mer. Jesus Kristus er virkelig «på banen» og åpenbarer sin kjærlighet, nåde og kraft.
Over alt hvor vi reiser med evangeliet opplever vi en hunger og tørst etter ekte
 verdier, og folk møter Gud til frelse og legedom. Mennesker blir løftet opp fra
 fornedrelse, trelldom og gru, til et liv i jubel og begeistring over å ha møtt ham som
bringer nåde, hjelp og evig liv. Det er ingen ting som er
mer betydningsfullt enn å få lov til å være en ambassadør
for himmelens rike og Guds velsignelse. Dette er en
 oppgave som min kone og jeg, og andre i vårt team, har
sammen med alle dere som støtter oss og ber for oss.
Gud tenker ikke enkeltpersoner når det gjelder tjenesten i
Guds rike. Han tenker legeme. Hver for oss kan vi ikke få
utrettet stort, men sammen blir vi Guds utstrakte hånd til
lidende mennesker i denne verdens mørke. 

Tusen hjertelig takk til deg som står sammen med oss med
støtte og forbønn. Må Guds rike velsignelse alltid hvile over
deg og dine!

Jan Hoholm

Stol på Gud


